



Styrelsemöte Läckby Golf 2025-10-06

Närvarande: Jesper W, Andreas B, Fredrik W, Emil A-S, Joakim J, Linda M, Joakim M, Jimmy H, Anders H

§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J

§3 Föregående protokoll: ändra P13-15, de spelar 7-mot-7 nästa säsong

§4 Ledarfrågor: inga ledarfrågor. Vi fortsätter med ledarmöte varannan månad.

§5 Samarbete Rockneby IK: Vi har bjudit in RIK till ett möte för att diskutera ett utökat samarbete på ungdomssidan.

§6 Investeringsstöd:

- duschblandarna är bytta och vi har fått pengar för detta från kommunen
- borrhålet: Linda & Anders har haft ett möte och ska skicka underlag till kommunens klimathandläggare. Vi kommer ansöka om reservation av investeringsbidraget till nästa år då vi inte kommer hinna få det klart i år.
- Bygdepengen: Vi måste se över vad som måste slutföras i år (diskgolfbanan bl.a.) för att kunna söka nya bygdepengar nästa år.

§7 Fritidskortet: Att ansluta till detta kommer innebära mer administration men det är något som vi behöver göra under 2026. En förälder i föreningen har erbjudit sig att hjälpa till med detta. Vi tittar även på att använda laget.se:s faktureringsfunktion

§8 Ekonomi: investeringsstödet för duscharna är utbetalt och redovisat.

§9 Actionlog:

Stänga Åbyvallen efter säsong/ fixardag

- färdigställa dokument till ledare och föräldrar
- ställa kravallstaketen runt ingången till gräsplanen
- ställa in kritmaskinen i källaren (samt rengöra den)
- rensa i garaget (slänga/skänka frysen)
- dressjord+gräsfrö till gräsplanen
- service av gräsklipparna (ett nytt batteri behövs)
- inventering material
- städning källare, ovanvåning, kiosk, ute
- se över allaktivitetsplanen
- samla ihop bänkar
- flytta mål till konstgräs från gräs – detta är redan gjort

Säsongsavslutning – enligt förra mötets protokoll

Idrottsrabatten: Ny omgång med 200 häften finns i klubbstugan. Delas ut i samband med säsongsavslutningen. 2 st per aktiva spelare.

Tränare A-lag: Anders H och Peter E fortsätter nästa år

§10 Övrigt

-Bjuda in RF-Sisu till nästa Ledarträff 3/11

-Konstgräsplanen – träningstider vinter: vi behöver prata ihop oss med Rockneby och se om vi kan dela på tiderna. Andreas tar upp tråden igen.

-Tränarutbildning: Jesper, Robin, Olle och Philippe har fullföljt SvFF-D. Vi får påminna de ledare som inte genomgått utbildningen att göra det till våren. Dessutom undersöker vi vid nästa ledarträff vilka önskemål som finns om ytterligare utbildningar.

-Julmarknad – vilket lag?

-Certifieringssamtal Säker & Trygg 10 november 16:00-17:30 tillsammans med Berga och Rockneby

-Inbjudan till Idrottsforum 4 november 18-21 GFA: ett samarbete mellan idrottsföreningar och Kalmar kommun. Årets fokus är på idrottsanläggningar och idrottsmiljö.

-RF-SISU: ordförande-träff 18 oktober 8:30-15:00

-LGOLF-festen 4 oktober blev mycket lyckad och trevlig

Nästa styrelsemöte: 3 november kl 19:00